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Møte: Bydelsutvalget  
Møtested: Kantinen. Sørkedalsveien 148 3. etg.  

Møtetid: torsdag 07. februar 2008 kl. 17.30   
Sekretariat: 23476014  
 
 
Møteleder: Elin Horn Galtung (H)  
   
Tilstede: Anita Asdahl Hoff (H) 

Arild Gjervan (H) 
Sven Marius Gjeruldsen (H) 
Trond Lind Petersen (H) 
Lars Madsen (H) 
Jane Steenbuch (H) 
Carl Lindblad (A) 
Anne M. Fjermeros (A) 
Christian Holmesland (F) 
Terje Bjøro (V) 
Astrid Charlotte Seeberg (V) 
Ellen Lerberg (SV) 

 

   
Forfall: John Christian Elden (H) uoppsettelig 

arbeid 
Asbjørn Hjerten (F) reise 

 

   
Som vara møtte: Harald Johan Cappelen (H) 

Margareth Eckbo (F) 
 

   
I tillegg møtte: Bydelsdirektør Jan Hagen 

Avd. sjef Jan O. Nytveit 
Avdelingssjef Marit Jansen 
Bydelsoverlege Åsa Rytter Evensen 
Ass. avd. sjef Lillian E. Aakervik 

 

   
Møtesekretær: Anne Marie Nordby  
 
 



Godkjenning av innkalling 
Innkallingen ble godkjent uten merknader. 
 
Godkjenning av sakskart 
Elin Horn Galtung (H) fremmet forslag til sak 3/08, Svalbardveien 1 A - Klage over plan og 
bygningsetatens avslag på søknad om dispensasjon fra reguleringsplan:  Saken utsettes da en 
av de berørte naboer ikke har fått nabovarsel. 
Bydelsdirektøren opplyste at sak 17/07 Søknad om bevilling - utvidet åpnings og skjenketid 
ute ved Studenterhytta - Kjellerberg – Sørkedalen, trekkes da søker har trukket sin søknad. 
Bydelsdirektøren fremmet forslag til ny sak satt på kartet: 
Oversikt over regnskapsresultatet for 2007.  Konsekvenser for budsjett 2008 
Arild Gjervan (H) fremmet forslag om at sak Sak 8 /08    Krav om miljøkonsekvensanalyse i 
forbindelse med planlagte tiltak i Holmenkollen/Midtstuen utsettes inntil NVE har foretatt de 
bebudede befaringer på våren/forsommeren 2008. 
Christian Holmesland (F) fremmet forslag til ny sak satt på kartet: 
Endring i representasjon for Fremskrittspartiet i Byutvikling-. miljø og samferdselskomiteen. 
 
Sakskartet ble godkjent med følgende nye saker: 
Sak 23 /08  Oversikt over regnskapsresultatet for 2007.  Konsekvenser for budsjett 2008.  
Sak 24 /08  Endring i representasjon for Fremskrittspartiet i Byutvikling-. miljø og 
samferdselskomiteen. 
 
Følgende saker ble utsatt: 
Sak 3 /08    Svalbardveien 1 A - Klage over plan og bygningsetatens avslag på søknad om 
dispensasjon fra reguleringsplan 
Sak 8 /08    Krav om miljøkonsekvensanalyse i forbindelse med planlagte tiltak i 
Holmenkollen/Midtstuen 
 
Sak 17 /08  Søknad om bevilling - utvidet åpnings og skjenketid ute ved Studenterhytta - 
Kjellerberg – Sørkedalen trekkes. 
 
Åpen halvtime 
Rolf Jørgensen, nabo til Svalbardveien 1A tok ordet til sak 3/08.  Har ikke mottatt nabovarsel 
i saken, Plan- og bygningsetaten har bekreftet dette. 
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Sak 1 /08    Protokoll fra møte 13. desember 2007 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget godkjenner protokollen fra bydelsutvalgets møte 13. desember 2007. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget godkjenner protokollen fra bydelsutvalgets møte 13. desember 2007. 
 

 Sak 2 /08    Klage over plan-og bygningsetatens avslag på søknad 
om dispensasjon for  oppsetting av garasje Rasmus 
Winderens vei 46 gnr 39 bnr 178 

 
Plan- og bygningsetatens forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget tar her kun stilling til garasjens plassering i regulert veigrunn og i forhold til 
de maksimale grenser for tillatt bebygd areal på tomten.  
 
Bydelsutvalget finner ikke grunn til å omgjøre Plan– og bygningsetatens avslag av 14.08.2007 
om i medhold av plan– og bygningslovens § 7 å ikke gi dispensasjon fra gjeldende regulering 
hva gjelder maksimalt tillatt utnyttelsesgrad, eller å tillate bebyggelse i regulert veigrunn.  
 
Klage fra Henning Carlsen anbefales ikke tatt til følge.  
 
Saken sendes Fylkesmannen til endelig avgjørelse.  
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget tar her kun stilling til garasjens plassering i regulert veigrunn og i forhold til 
de maksimale grenser for tillatt bebygd areal på tomten.  
 
Bydelsutvalget finner ikke grunn til å omgjøre Plan– og bygningsetatens avslag av 14.08.2007 
om i medhold av plan– og bygningslovens § 7 å ikke gi dispensasjon fra gjeldende regulering 
hva gjelder maksimalt tillatt utnyttelsesgrad, eller å tillate bebyggelse i regulert veigrunn.  
 
Klage fra Henning Carlsen anbefales ikke tatt til følge.  
 
Saken sendes Fylkesmannen til endelig avgjørelse.  
 
Christian Holmesland (F) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Basert på klagers opplysninger er det gjentatte tyverier fra eiendommen og garasjen kan ikke 
plasseres på annet sted på eiendommen.  Den foreslåtte garasjen vil stå på dagens grusplass 
for parkering, ligger innenfor eiendomsgrensen og dagens gjerde mot vei.  Eier har også 
garantert at garasjen fjernes for egen kost dersom det tross alle odds skulle bli aktuelt å utvide 
veien og igjen lage gjennomkjøring.  Naboer har akseptert plassering nær nabogrense og det 
finnes ingen andre klager fra naboer. 
 
Basert på disse fakta finner bydelsutvalget at det er særskilte grunner til en dispensasjon og å 
kunne anbefale å ta en klage fra Henning Carlsen til følge. 
 
Fremskrittspartiets forslag falt med 11 (8H+2A+1SV) stemmer mot 4 (2F+2V) stemmer. 
BMS-komiteens forslag ble vedtatt med 11 (8H+2A+1SV) stemmer mot 4 (2F+2V) stemmer 



Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget tar her kun stilling til garasjens plassering i regulert veigrunn og i forhold til 
de maksimale grenser for tillatt bebygd areal på tomten.  
 
Bydelsutvalget finner ikke grunn til å omgjøre Plan– og bygningsetatens avslag av 
14.08.2007 om i medhold av plan– og bygningslovens § 7 å ikke gi dispensasjon fra gjeldende 
regulering hva gjelder maksimalt tillatt utnyttelsesgrad, eller å tillate bebyggelse i regulert 
veigrunn.  
 
Klage fra Henning Carlsen anbefales ikke tatt til følge.  
 
Saken sendes Fylkesmannen til endelig avgjørelse.  
 

 Sak 3 /08    Svalbardveien 1 A - Klage over plan og bygningsetatens 
avslag på søknad om dispensasjon fra reguleringsplan 

 
Plan- og bygningsetatens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget i bydel Vestre Aker finner ikke grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens 
avslag av 19.10.2006 om i medhold av plan- og bygningslovens § 7 å gi dispensasjon fra 
gjeldende regulering hva gjelder overskridelse av %-BYA.  
 
Klagen fra av rettshjelper Rolf Schyberg Andreasen anbefales ikke tatt til følge. 
 
Saken sendes Fylkesmannen til endelig avgjørelse. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Saken utsettes da berørt nabo ikke har mottatt nabovarsel. 
 

 Sak 4 /08    Klage på rammetillatelse til oppføring av ny bolig i 
Harald Løvenskioldsvei 40 

 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg er opptatt av at grøntområdene ivaretas og ikke nedbygges unødig. 
Vi ber om at planene for utbygging i Harald Løvenskioldsvei 40 gis oppsettende virkning i 
påvente av at ny verneplan for Lysaker og Sørkedalsvassdraget foreligger. 
 
Christian Holmesland (F) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Det omsøkte boligprosjektet ligger tilbaketrukket fra elven på privat grunn og vil som sådan 
ikke være en del av en eventuell fremtidig vernet grøntsone langs elven med mindre 
kommunen vil ekspropriere grunnen.  Avstanden og plasseringen i forhold til dagens 
friområde vil ikke skade fremtidig eventuell verning av parkbeltet langs elven og er slik 
Bydelsutvalget ser det heller ikke til stor ulempe for klagende naboer. 
 
Slik eiendomgrensene er pr. i dag langs elven er det flere steder mindre enn 30 meter fra 
eiendomsgrensen til elven og Bydelsutvalget finner det ikke nødvendig å ekspropriere 
grunnen for å opprettholde et grøntbelte langs elven for fremtiden. 
 
Bydelsutvalget vil derfor ikke anbefale å gi Plan- og bygningsetatens rammetillatelse for 
utbygging i Harald Løvenskioldsvei oppsettende virkning i påvente av ny verneplan for 
Lysaker og Sørkedalsvassdraget foreligger. 
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Fremskrittspartiets forslag falt med 13 (8H+2A+2V+1SV) stemmer mot 2 (2F) stemmer. 
BMS-komiteens forslag ble vedtatt med 13 (8H+2A+2V +1SV) stemmer mot 2 (2F) stemmer 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg er opptatt av at grøntområdene ivaretas og ikke nedbygges unødig. 
Vi ber om at planene for utbygging i Harald Løvenskioldsvei 40 gis oppsettende virkning i 
påvente av at ny verneplan for Lysaker og Sørkedalsvassdraget foreligger. 
 

 Sak 5 /08    Kristian Auberts vei 20 - Byggesak 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydel Vestre Aker støtter fremlagte forslag til fasadeendring, tilbygg og innvendig 
ombygging av Røa Klubbhus i Kristian Auberts vei 20. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydel Vestre Aker støtter fremlagte forslag til fasadeendring, tilbygg og innvendig ombygging 
av Røa Klubbhus i Kristian Auberts vei 20. 
 

 Sak 6 /08    Kommunedelplan for idrett og friluftsliv 2009-2012 - 
Sektorplan idrett 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg foreslår følgende prioriteringer i sektorplanidrett 2009-2012: 
 
Ordinære anlegg: 
Klubb Merknader 
Vestre Aker Skiklubb Klubbhusm/garderoanl. 
Ready nybygg kunstis/kunstgressbane 
Røa kunstis/Golfbane 
Røa (samarbprosjekt i bydel) kunstis/fotball 
Ready nybygg speakerbod + oppholdsrom
Heming nytt kunstgressanlegg 

Nærmiljøanlegg 
Klubb 

 
 
Merknader 

Njård lysløype - utbedring av trasè 
Heming videreutvikling av allidrettsanlegg 
Sørkedalen Forlengelse og oppgradering av eks lysløype 
Ready asfaltering av "skalk" søndre sving + kjørevei 
Heming vannhopp (erstatning for anlegg i Kollen) 
 
Ris skole Oppgradering av friidrettsanlegg 
Hovseter skole    Ballbinge/løpebane 
Rehabilitering 

Klubb Merknader 
Heming oppgrad. klubbhus, dusjanl + sikkerhetsmessig 



Røa oppgrad av treningsfelt Zinober 
Røa rehab. av Røahallen 
Røa utskifting av kunstgress-7' bane 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til  vedtak:  
Vestre Aker bydelsutvalg foreslår følgende prioriteringer i sektorplanidrett 2009-2012: 
Ordinære anlegg: 
Klubb Merknader 
Røa kunstis/Golfbane 
Vestre Aker Skiklubb Klubbhus m/garderobeanlegg 
Ready nybygg speakerbod + oppholdsrom 
Christiania roklubb mudring 
Ready nybygg kunstis/kunstgressbane 
Heming nytt kunstgressanlegg 
Røa (samarb. prosjekt i 
bydel) kunstis/fotball 
 
Nærmiljøanlegg 
Jokerbanen i Gravdalsveien 
 
Klubb 

 
 
Opparbeides  – 1 prioritet 
 
Merknader 

Njård lysløype - utbedring av trasè 
Heming videreutvikling av allidrettsanlegg 
Sørkedalen Forlengelse og oppgradering av eks lysløype 
Ready asfaltering av "skalk" søndre sving + kjørevei 
Heming vannhopp (erstatning for anlegg i Kollen) 
 
Ris skole Oppgradering av friidrettsanlegg 
Hovseter skole    Ballbinge/løpebane 
 
Rehabilitering 

Klubb Merknader 
Heming oppgrad. klubbhus, dusjanlegg  + sikkerhetsmessig 
Røa oppgrad av treningsfelt Zinober 
Røa rehab. av Røahallen 
Røa utskifting av kunstgress-7' bane 
 
Christian Holmesland (F) fremmet følgende forslag til presisering: 
Jokerbanen – oppgraderes og det etableres ballbinge på dagens friområde 
 
BMS-komiteens forslag med Fremskrittspartiets presisering ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg foreslår følgende prioriteringer i sektorplanidrett 2009-2012: 
Ordinære anlegg: 
Klubb Merknader 
Røa kunstis/Golfbane 
Vestre Aker Skiklubb Klubbhus m/garderobeanlegg 
Ready nybygg speakerbod + oppholdsrom 
Christiania roklubb mudring 
Ready nybygg kunstis/kunstgressbane 
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Heming nytt kunstgressanlegg 
Røa (samarb. prosjekt i bydel) kunstis/fotball 
 
Nærmiljøanlegg 
Jokerbanen i Gravdalsveien 
 
Klubb 

 
Oppgraderes og det etableres ballbinge på dagens 
friområde – 1 prioritet 
 
Merknader 

Njård lysløype - utbedring av trasè 
Heming videreutvikling av allidrettsanlegg 
Sørkedalen Forlengelse og oppgradering av eks lysløype 
Ready asfaltering av "skalk" søndre sving + kjørevei 
Heming vannhopp (erstatning for anlegg i Kollen) 
 
Ris skole Oppgradering av friidrettsanlegg 
Hovseter skole    Ballbinge/løpebane 
 
Rehabilitering 

Klubb Merknader 
Heming oppgrad. klubbhus, dusjanlegg  + sikkerhetsmessig 
Røa oppgrad av treningsfelt Zinober 
Røa rehab. av Røahallen 
Røa utskifting av kunstgress-7' bane 
 

 Sak 7 /08    Siksakstien 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg ber om å bli fortløpende orientert om fremdriften i prosjektet med 
oppgradering av Sikk-sakk stien. 
 
Terje Bjøro (V) fremmet følgende tilleggsforslag: 

A. Vestre Aker bydelsutvalg ber bydelsdirektøren om å øve påtrykk slik at restmidlene 
kan bevilges. 

B. Vestre Aker bydelsutvalg er meget bekymret over situasjonen og vil prioritere arbeidet 
med å sikre en trygg skolevei for barna til Grindbakken skole. 

 
Margareth Eckbo (F) fremmet følgende tilleggsforslag: 
Vestre Aker bydelsutvalg er meget bekymret over situasjonen og vil arbeide med å sikre en 
trygg skolevei for barna i bydel Vestre Aker  
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
Venstres tilleggsforslag punkt A falt med 13 (8H+2A+2F+1SV) stemmer mot 2 (2V) stemmer 
Venstres tilleggsforslag punkt B falt med 9 (7H+2F) stemmer mot 6 (1H+2A+2V+1SV) stemmer 
Fremskrittspartiets tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt. 
 
 
 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 



Vestre Aker bydelsutvalg ber om å bli fortløpende orientert om fremdriften i prosjektet med 
oppgradering av Sikk-sakk stien. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg er meget bekymret over situasjonen og vil arbeide med å sikre en 
trygg skolevei for barna i bydel Vestre Aker  
 

 Sak 8 /08    Krav om miljøkonsekvensanalyse i forbindelse med 
planlagte tiltak i Holmenkollen/Midtstuen 

 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Behandlingen av saken henstår inntil NVE har foretatt de bebudede befaringer på 
våren/forsommeren 2008. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Saken utsettes inntil NVE har foretatt de bebudede befaringer på våren/forsommeren 2008. 
 

 Sak 9 /08    Kommunedelplan for grønnstruktur i 
byggesonen.Varsel om oppstart av planarbeid 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker tar saken til orientering. 
 
Byutvikling, miljø og samferdsel fremmet følgende forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker tar saken til orientering og forutsetter at det ferdige planforslaget sendes 
tilbake til bydelen for vurdering før endelig vedtagelse. Bydel Vestre Aker ønsker videre å 
understreke viktigheten av å ivareta de mange stier og smett som eksisterer i Oslo vest, og 
som representerer viktige tur- og rekreasjonsområder i nærmiljøet. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydel Vestre Aker tar saken til orientering og forutsetter at det ferdige planforslaget sendes 
tilbake til bydelen for vurdering før endelig vedtagelse. Bydel Vestre Aker ønsker videre å 
understreke viktigheten av å ivareta de mange stier og smett som eksisterer i Oslo vest, og 
som representerer viktige tur- og rekreasjonsområder i nærmiljøet. 
 

 Sak 10 /08  Varsel om oppstart av reguleringsplanarbeid for 
Holmenkollen nasjonalanlegg - Planprogram til høring 

 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydel Vestre Aker tar saken til orientering. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydel Vestre Aker tar saken til orientering. 
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 Sak 11 /08  Slemdalsveien 63B - søknad om å etablere utsalg og 
servering inne, samt uteservering. 

 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg har ingen innvendinger til at United Bakeries etablerer seg i 
Slemdalsveien 63b.   
 
Terje Bjøro (V) fremmet følgende tilleggsforslag: 
Det forutsettes at krav fra Byantikvaren om at det ikke settes opp røyketelt, markiser og 
lignende eller bygges platting langs vest- og sydsiden følges. 
 
Det må ikke lages mer enn 5 parkeringsplasser (hvorav 1 HC-plass) for United Bakeries samt 
kontorvirksomheten i 2. etasje. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Venstres tilleggsforslag falt med 13  (8H+2A+2F+1SV) stemmer mot 2 (2V) stemmer 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg har ingen innvendinger til at United Bakeries etablerer seg i 
Slemdalsveien 63b.   
 

 Sak 12 /08  Røa nord vest (NV) evaluering av prøvestegning veier 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg mener at Røatoppen, Bjerkebakken, Ekraveien og Nordengveien 
fortsatt skal være stengt for utkjøring i Griniveien. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg er meget tilfreds med at stengingen for gjennomkjøring mellom 
Sørkedalsveien og Griniveien har hatt en meget positiv effekt og trygger både skoleveien for 
elevene til Bogstad skole og boligområdene innen området. 
 
For bydelsutvalget er sikrest mulig skolevei en overordnet sak, og har derfor sørget for at det i 
tillegg til stengningen er anlagt flere nye humper. Det er imidlertid også viktig at bilister i 
området respekterer fartsgrensen, og viser stor respekt for at veiene innen området er skolevei 
for flere hundre barn. Bydelsutvalget vil også minne foreldre om at kjøreadkomsten til skolen 
er Ankerveien, ikke Ekraveien. 
 
Bydelsutvalget har med noe forundring notert seg Samferdselsetatens fremstilling av 
historikken i denne saken, for det er Bystyret som vedtok stengningen i møte 22.09.2004 i sak 
377, punkt 3, se vedlegg. Det er derfor bare Bystyret som kan oppheve stengningen. 
 
Bydelsutvalget er klar over at i Røa Vels spørreundersøkelse fremkom det ønske fra flere om 
å undersøke om det vil være mulig for beboerne i området å få en bomåpner til bussbommen i 
Ekraveien. Dette har Samferdselsetaten sagt klart fra er utenkelig for dem. Uansett anser 
Bydelsutvalget dette å være en sak Røa Vel selv må undersøke om er mulig praktisk å 
gjennomføre, og eventuelt foreslå for Samferdselsetaten. 
 



Vestre Aker bydelsutvalg mener derfor at Bystyrets stengningsvedtak må opprettholdes i sin 
nåværende form med fysiske sperrer mot Griniveien. 
 
Christian Holmesland (F) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg ser at løsningen i forbindelse med stengningen mot Griniveien har 
påført mange i området store ulemper i forbindelse med større trafikk over hele døgnet og 
farlige situasjoner som må måles opp mot de fordeler som er oppnådd i Røatoppen og nederst 
i Ekraveien. 
 
Bydelsutvalget er spesielt opptatt av sikkerhet for barn som skal til Bogstad og Hovseter skole 
samt atkomst for passasjerene til bussholdeplassen ved Linhusveien. 
 
Vi mener at fra tilbakemeldinger at det er behov for endringer av dagens løsning spesielt i 
Linhusveien og Trettebakken og ønsker at alternative forslag utredes før en avgjørelse om 
fortsatt stengning fattes i bystyret. 
 
Bydelsutvalget vil berømme Røa Vels initiativ med en lokal spørreundersøkelse i saken der 
640 av 1037 husstander har sespondert. 
 
Denne undersøkelsen viser at man i hovedsak er fornøyd med stans i gjennomkjøringen, men 
at det er store ønsker lokalt om endringer.  Særlig er det etter Bydelsutvalgets mening behov 
for å se på sikkerheten i Linhusveien og Trettebakken, gjennomkjøringen i Nordengveien og 
mulighet for å kjøre ut fra området til Griniveien. 
 
For å sikre barnas skolevei bør en også se på parkeringsrestriksjoner samt enveiskjøring i 
enkelte paralellveier i området. 
 
Røa Vel skal med bakgrunn i undersøkelsen utarbeide alternative forslag til dagens løsning og 
Bydelsutvalget ønsker at Bystyret avventer videre vedtak om eventuell forlengelse av dagens 
prøvestengning inntil Røa Vel iløpet av våren 2008 har fremlagt mulige endringer til dagens 
løsning. 
 
Fremskrittspartiets forslag falt med 13 (8H+2A+2V+1SV) stemmer mot 2 (2F) stemmer 
BMS-komiteens forslag ble vedtatt med 13 (8H+2A+2V+1SV) stemmer mot 2 (2F) stemmer 
  
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg er meget tilfreds med at stengingen for gjennomkjøring mellom 
Sørkedalsveien og Griniveien har hatt en meget positiv effekt og trygger både skoleveien for 
elevene til Bogstad skole og boligområdene innen området. 
 
For bydelsutvalget er sikrest mulig skolevei en overordnet sak, og har derfor sørget for at det 
i tillegg til stengningen er anlagt flere nye humper. Det er imidlertid også viktig at bilister i 
området respekterer fartsgrensen, og viser stor respekt for at veiene innen området er 
skolevei for flere hundre barn. Bydelsutvalget vil også minne foreldre om at kjøreadkomsten 
til skolen er Ankerveien, ikke Ekraveien. 
 
Bydelsutvalget har med noe forundring notert seg Samferdselsetatens fremstilling av 
historikken i denne saken, for det er Bystyret som vedtok stengningen i møte 22.09.2004 i sak 
377, punkt 3, se vedlegg. Det er derfor bare Bystyret som kan oppheve stengningen. 
 
Bydelsutvalget er klar over at i Røa Vels spørreundersøkelse fremkom det ønske fra flere om 
å undersøke om det vil være mulig for beboerne i området å få en bomåpner til bussbommen i 
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Ekraveien. Dette har Samferdselsetaten sagt klart fra er utenkelig for dem. Uansett anser 
Bydelsutvalget dette å være en sak Røa Vel selv må undersøke om er mulig praktisk å 
gjennomføre, og eventuelt foreslå for Samferdselsetaten. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg mener derfor at Bystyrets stengningsvedtak må opprettholdes i sin 
nåværende form med fysiske sperrer mot Griniveien. 
 

 Sak 13 /08  Status barnehageprosjekt 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget ber administrasjonen om å samarbeide med Omsorgsbygg om følgende 
prosjekt med sikte på snarest mulig å ferdigstille nye barnehagebygg: 
  
Ny Frantsebråten barnehage med 6 avdelinger. 
Frognerseterveien 63 med inntil 8 avdelinger. 
Ryghs vei – Bydelsutvalget ber administrasjonen utrede nærmere om det er mulig å bygge en 
4 avd. barnehage. Saken bes fremmet som enkeltsak for bydelsutvalget etter avklaring med 
Vann- og avløpsetaten. 
 
I tillegg ber bydelsutvalget administrasjonen om å arbeide videre med andre aktuelle tomter 
og prosjekt og legge disse frem som enkeltsaker.  
  
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget ber administrasjonen om å samarbeide med Omsorgsbygg om følgende 
prosjekt med sikte på snarest mulig å ferdigstille nye barnehagebygg: 
  
Olaf Bulls vei/Nils Collet Vogts vei 
Ny Frantsebråten barnehage med 6 avdelinger. 
Frognerseterveien 63 med inntil 8 avdelinger. 
Ryghs vei – Bydelsutvalget ber administrasjonen utrede nærmere om det er mulig å bygge en 
4 avd. barnehage. Saken bes fremmet som enkeltsak for bydelsutvalget etter avklaring med 
Vann- og avløpsetaten. 
 
I tillegg ber bydelsutvalget administrasjonen om å arbeide videre med andre aktuelle tomter 
og prosjekt og legge disse frem som enkeltsaker.  
 
Christian Holmesland (F) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Olaf Bullsvei/Nils Collett Vogts vei:  Bydelsutvalget ber administrasjonen utrede nærmere 
etablering av en 4 avdelings barnehage med gruset hovedadkomst langs dagens turvei fra Nils 
Collett Vogts vei koblet mot parkering for de ansatte langs Nils Collett Vogts vei.  
Bydelsutvalget ser meget positivt på barnehager lagt i lokalmiljøet og i forbindelse med 
friområder, da dette vil redusere transportbehovet samt kunne benyttes til trygg lek utenom 
åpningstiden. 
 
Terje Bjøro (V) fremmet følgende forslag: 
A. Alternativ til linje 3: 

Olaf Bullsvei/Nils Collett Vogts vei – prosjektet skrinlegges da OBY og 
bydelsadministrasjonen ser at BU-vedtaket om barnehage på nuværende regulert tomt ved 
blokkene er for vanskelig å realisere på grunn av tilkjøringsproblematikk etc.  Området vil 
kunne forbli en grønn flekk og lekeplass for barn i området i tillegg til grøntarealet som er 
regulert til friområde.  Det vil i stedet være mer hensiktmessig å satse på aktuelle andre 



barnehaveprosjekter som Ryghs vei, Måltrostveien 23, Frognerseterveien 63, FO-bygget, 
Storebrandtomten, Skådalen, Holmenkollen leir etc. etc. 
 

B. Tilleggsforslag 
Bydelsdirektøren bes umiddelbart ta kontakt med OBY og anbefale kjøp av Trollvasshytta 
med henblikk på å realisere en ”skogsbarnehage”/”naturbarnehave” i Rødkleivfaret 1.  
Eiendommen ansees å være meget godt egnet til et slikt formål og barnehave her vil være 
meget gunstig med tanke på den betydelige boligutbyggingen som har funnet sted i 
Voksenåsen.  Eiendommen er for øvrig beliggende meget nær Lillevann stasjon. 

 
Svein Marius Gjeruldsen (H) fremmet følgende forslag: 
Bydelsdirektøren bes umiddelbart ta kontakt med OBY og anbefale kjøp av Trollvasshytta 
med henblikk på å realisere en ”skogsbarnehage”/”naturbarnehave” i Rødkleivfaret 1.  
Eiendommen ansees å være meget godt egnet til et slikt formål og barnehave her vil være 
meget gunstig med tanke på den betydelige boligutbyggingen som har funnet sted i 
Voksenåsen.  Eiendommen er for øvrig beliggende meget nær Lillevann stasjon, noe som vil 
lette adkomst med kollektivtransport. 
 
Bydelsdirektørens forslag med tillegg siste prikkpunkt falt enstemmig. 
Venstres forslag punkt A falt med 13  (8H+2A+2F+1SV) stemmer mot 2 (2V) stemmer 
BMS-komiteens forslag ble vedtatt med 13 (8H+2A+2F+1SV) stemmer mot 2 (2V) stemmer 
Fremskrittspartiets forslag ble vedtatt med 10 (8H+2F) stemmer mot 5 (2A+2V+1SV). 
Høyres tilleggsforslag ble vedtatt med 13  (8H+2A+2F+1SV) stemmer mot 2 (2V) stemmer 
Venstres forslag punkt B falt med 12  (8H+2A+2F) stemmer mot 3 (2V+1SV) stemmer 
 
Bydelsutvalget vedtak: 
Bydelsutvalget ber administrasjonen om å samarbeide med Omsorgsbygg om følgende 
prosjekt med sikte på snarest mulig å ferdigstille nye barnehagebygg: 
  
Olaf Bulls vei/Nils Collet Vogts vei 
Ny Frantsebråten barnehage med 6 avdelinger. 
Frognerseterveien 63 med inntil 8 avdelinger. 
Ryghs vei – Bydelsutvalget ber administrasjonen utrede nærmere om det er mulig å bygge en 
4 avd. barnehage. Saken bes fremmet som enkeltsak for bydelsutvalget etter avklaring med 
Vann- og avløpsetaten. 
 
I tillegg ber bydelsutvalget administrasjonen om å arbeide videre med andre aktuelle tomter 
og prosjekt og legge disse frem som enkeltsaker.  
 
Olaf Bullsvei/Nils Collett Vogts vei:  Bydelsutvalget ber administrasjonen utrede nærmere 
etablering av en 4 avdelings barnehage med gruset hovedadkomst langs dagens turvei fra 
Nils Collett Vogts vei koblet mot parkering for de ansatte langs Nils Collett Vogts vei.  
Bydelsutvalget ser meget positivt på barnehager lagt i lokalmiljøet og i forbindelse med 
friområder, da dette vil redusere transportbehovet samt kunne benyttes til trygg lek utenom 
åpningstiden. 
 
Bydelsdirektøren bes umiddelbart ta kontakt med OBY og anbefale kjøp av Trollvasshytta 
med henblikk på å realisere en ”skogsbarnehage”/”naturbarnehave” i Rødkleivfaret 1.  
Eiendommen ansees å være meget godt egnet til et slikt formål og barnehave her vil være 
meget gunstig med tanke på den betydelige boligutbyggingen som har funnet sted i 
Voksenåsen.  Eiendommen er for øvrig beliggende meget nær Lillevann stasjon, noe som vil 
lette adkomst med kollektivtransport. 
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 Sak 14 /08  Miljøfyrtårnsertifisering av BVAs lokaler i 
Sørkedalsveien 148 

 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg tar saken til orientering. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg tar saken til orientering. 
 

 Sak 15 /08  Godtgjøring av folkevalgte verv i Bydel Vestre Aker 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Leder og nestleder av bydelsutvalget godtgjøres etter alternativ 2 i henhold til Reglement for 
godtgjøring av folkevalgte verv i Oslo kommune. 
 
Komiteer nedsatt av bydelsutvalget godtgjøres etter følgende kategorier: 
Kategori 3:  BMS-komiteen 
Kategori 4:  Helse- og sosialkomiteen, frivillighetssentralen, tilsynsutvalgene, eldrerådet, 
rådet for funksjonshemmede, ungdomsrådet. 
 
Utbetaling skjer to ganger pr. år. Juni og desember.  Leder og nestleder av BU får sin faste 
godtgjørelse fordelt på årets 12 måneder. 
 
Vedtaket gjøres gjeldende fra 01.01.08. 
 
Bydelsutvalgets Arbeidsutvalg fremmet følgende forslag til vedtak: 
Leder og Nestleder av Bydelsutvalget lønnes etter Alternativ 2. 
Medlemmene av bydelens komiteer og utvalg Bydelsutvalget bestemmer godtgjørelsen for: 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen: Kategori 1 
Alle andre komiteer og utvalg: Kategori 3  
 
Arbeidsutvalgets forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Leder og Nestleder av Bydelsutvalget lønnes etter Alternativ 2. 
Medlemmene av bydelens komiteer og utvalg Bydelsutvalget bestemmer godtgjørelsen for: 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen: Kategori 1 
Alle andre komiteer og utvalg: Kategori 3  
 
Utbetaling skjer to ganger pr. år. Juni og desember.  Leder og nestleder av BU får sin faste 
godtgjørelse fordelt på årets 12 måneder. 
 
Vedtaket gjøres gjeldende fra 01.01.08. 
 
 



 Sak 16 /08  Mottak av gaver i 2007 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar saken til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar saken til orientering. 
 
 

 Sak 17 /08  Søknad om bevilling - utvidet åpnings og skjenketid ute 
ved Studenterhytta - Kjellerberg - Sørkedalen 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg anbefaler at Studenterhytta får utvidet åpningstid ute til kl.24.00 
med skjenketid til kl.23.30.  
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Saken trekkes da søker har trukket sin søknad.  
 

 Sak 18 /08  Valg av leder og nestleder i lokal klagenemnd i bydel 
Vestre Aker 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Følgende innstilles som leder og nestleder i lokal klagenemnd i Bydel Vestre Aker: 
 
…………………………, leder 
…………………………, nestleder 
 
Anita Asdahl Hoff (H) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Følgende innstilles som leder og nestleder i lokal klagenemnd i Bydel Vestre Aker: 
Ellen Lerberg (SV), leder 
Arild Gjervan ((H), nestleder 
 
Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Følgende innstilles som leder og nestleder i lokal klagenemnd i Bydel Vestre Aker: 
Ellen Lerberg (SV), leder 
Arild Gjervan ((H), nestleder 
 

 Sak 19 /08  Oppnevning av eierrepresentanter 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelutvalget slutter seg til at det oppnevnes eierrepresentaner med vara til Vestjordet, 
Solkroken og Piloten barnehager. Eierrepresentant i Røa barnehage utgår. 
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Carl Lindblad (A) fremmet følgende forslag: 
Vestjordet barnehage:  Sølvi Jensløkken (A), fast – Frank Aubert (A), vara 
 
Terje Bjøro (V) fremmet følgende forslag: 
Solkroken barnehage  Terje Bjøro (V), fast         - Anette Coucheron (V), vara 
 
Jane Steenbuch (H) fremmet følgende forslag: 
Piloten barnehage  Hanna Margrethe Gjeruldsen (H), fast – Per Valberg (H) vara 
 
Røa barnehage utgår. 
 
Forslagene ble enstemmig vedtatt: 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Barnehage    Fast representant   Vararepresentant 
Vestjordet barnehage  Sølvi Jensløkken (A),   Frank Aubert (A) 
Solkroken barnehage  Terje Bjøro (V)    Anette Coucheron (V) 
Piloten barnehage  Hanna Margrethe Gjeruldsen (H) Per Valberg (H) 
 
Røa barnehage utgår 
 

 Sak 20 /08  Valg av leder for tilsynsutvalg for hjemmetjenesten 2007 
- 2011 

 
Bydelsutvalgets forslag til vedtak 
…………………………. oppnevnes som leder av tilsynsutvalget for hjemmetjenesten. 
 
Trond Lind Petersen (H) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Gerd Wiese, Eldrerådet, oppnevnes som leder av tilsynsutvalge for hjemmetjenesten. 
 
Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Gerd Wiese, Eldrerådet, oppnevnes som leder av tilsynsutvalge for hjemmetjenesten. 
 

 Sak 21 /08  Tilsyn ved Hovseterhjemmet, enhet 5 26.05.2007 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapportene og kommentarene til orientering. 
 
Helse- og sosialkomiteen innstiller ovenfor Bydelsutvalget å fatte følgende vedtak: 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapportene og kommentarene til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapportene og kommentarene til orientering. 
 



 Sak 22 /08  Komitereferater møte 7. februar 2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Protokoll fra Vestre Aker Eldreråd 28.01.08 tas til orientering 
2. Protokoll fra helse- og sosialkomiteen 28.01.08 tas til orientering 
3. Protokoll fra BMS-komiteens møte 30.01.08 tas til orientering 
4. Protokoll fra AU 30.01.08 tas til orientering 
5. Protokoll fra Ungdomsrådet 31.01.08 08 tas til orientering 
6. Protokoll fra MBU 04.02.08  tas til orientering  
7. Protokoll fra AMU 04.01.08 tas til orientering 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt: 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
1. Protokoll fra Vestre Aker Eldreråd 28.01.08 tas til orientering 
2. Protokoll fra helse- og sosialkomiteen 28.01.08 tas til orientering 
3. Protokoll fra BMS-komiteens møte 30.01.08 tas til orientering 
4. Protokoll fra AU 30.01.08 tas til orientering 
5. Protokoll fra Ungdomsrådet 31.01.08 08 tas til orientering 
6. Protokoll fra MBU 04.02.08 tas til orientering  
7. Protokoll fra AMU 04.01.08 tas til orientering 
 

 Sak 23 /08  Oversikt over regnskapsresultatet for 2007.  
Konsekvenser for budsjett 2008. 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Bydelsutvalget tar den foreløpige informasjonen om regnskap 2007 til orientering. 
2. Med virkning fra 1.8.08 opprettes det 1 ergoterapeutstilling og 0,5 helsesøsterstilling. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
1. Bydelsutvalget tar den foreløpige informasjonen om regnskap 2007 til orientering. 
2. Med virkning fra 1.8.08 opprettes det 1 ergoterapeutstilling og 0,5 helsesøsterstilling. 
 

 Sak 24 /08  Endring i representasjon for Fremskrittspartiet i 
Byutvikling-. miljø og samferdselskomiteen. 

 
Fremskrittspartets forslag til vedtak 
Fremskrittspartiet representasjon i BMS-komiteen endres slik: 
Fast Medlem:     Varamedlem: 
Jan Erik Kristiansen (F)   1. Christian Holmesland 
      2. Beate Holland  
      3. Arne W. Bentzen 
 
Fremskrittspartiets forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Fremskrittspartiet representasjon i BMS-komiteen endres slik: 
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Fast Medlem:     Varamedlem: 
Jan Erik Kristiansen (F)   1. Christian Holmesland 
      2. Beate Holland  
      3. Arne W. Bentzen 
 
Møtet slutt kl. 21.55. 
 
 
 
 
Elin Horn Galtung      Anne Marie Nordby 
Leder        Sekretær 
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	Vestre Aker bydelsutvalg er opptatt av at grøntområdene ivaretas og ikke nedbygges unødig. Vi ber om at planene for utbygging i Harald Løvenskioldsvei 40 gis oppsettende virkning i påvente av at ny verneplan for Lysaker og Sørkedalsvassdraget foreligger.
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	Bydel Vestre Aker tar saken til orientering.
	Vestre Aker bydelsutvalg har ingen innvendinger til at United Bakeries etablerer seg i Slemdalsveien 63b.  
	Vestre Aker bydelsutvalg er meget tilfreds med at stengingen for gjennomkjøring mellom Sørkedalsveien og Griniveien har hatt en meget positiv effekt og trygger både skoleveien for elevene til Bogstad skole og boligområdene innen området.
	For bydelsutvalget er sikrest mulig skolevei en overordnet sak, og har derfor sørget for at det i tillegg til stengningen er anlagt flere nye humper. Det er imidlertid også viktig at bilister i området respekterer fartsgrensen, og viser stor respekt for at veiene innen området er skolevei for flere hundre barn. Bydelsutvalget vil også minne foreldre om at kjøreadkomsten til skolen er Ankerveien, ikke Ekraveien.
	Bydelsutvalget har med noe forundring notert seg Samferdselsetatens fremstilling av historikken i denne saken, for det er Bystyret som vedtok stengningen i møte 22.09.2004 i sak 377, punkt 3, se vedlegg. Det er derfor bare Bystyret som kan oppheve stengningen.
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